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CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DISTRICTE DE GRÀCIA 2024 

27 de febrer de 2024, 

17:30h 

 ASSISTÈNCIA 

 Anna de Bru de Sala (membre sector AFA Concertada – Esc Claret) 

 Santi Martínez (Coord AFES) 

 Jesús Sánchez (representant AFA públics) 

 Rosa Bonet, Directora Escola Pare Poveda 

 J. Busset (Representant Orfeó Gracienc) 

 Montserrat Castelló (membre Consell titular concertada – Vedrunes) 

 Carme Alegre (USTEC) 

 Lidia Alberich (Consorci de Normalització Lingüística) 

 Lourdes Martin (CEB) 

 Núria Solé (Centre de Recursos Pedagògics) 

 Cristina Carrera (grup Bcn en Comú) 

 Guillem Roma (grup ERC) 

 Elisenda Graell (grup Trias x Bcn) 

 Ismael Bayarri (grup PP) 

 Alex Monllaó (Conseller d’educació) 

 Dani Morera (tècnic d’educació) 

 Núria Martínez (Directora de Serveis a les Persones i al Territori) 

 

Convidats  

 Edgar Rodríguez, Arxiu municipal 

 Sergi Diaz-Director d'Extensió Cultural de l’ICUB 

 Marta Soteras-Guarnim 

 
 ORDRE DEL DIA  

1. Lectura i aprovació de les actes de les sessions anteriors (ordinària i 
extraordinària)  

Afegides les esmenes rebudes a les actes, es donen per aprovades. 

2. Informacions diverses sobre educació 
 
a. Dades i valoració l’inici de curs 2023-24  
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La referent del CEB per Gràcia, Lourdes Martin, comparteix i dona resposta a les preguntes 
que sorgeixen. S’intenta equilibrar les situacions de vulnerabilitat (NEEB) i pel que fa a les 
mancances existents s’intenta anar-les corregint. 

 

En relació a l’interès de la Coordinadora d’AFAs, existeix la possibilitat de que famílies i 
AFAs participin en la Comissió de Participació del Consell Educatiu Municipal que es 
reuneix abans de cada taula de planificació.  

 

S’adjunta document. 

 
b. Pla clima  

 
El conseller comparteix les línies bàsiques del Pla Clima sobre el es demanen els criteris de 
selecció segons els quals es seleccionen els centres i es concreta el calendari d’actuació. A 
priori el criteri aplicat d’inici és el de simplicitat, és a dir, aquells centres en el que 
l’actuació resulta senzilla i ràpida.  
El conseller GR, anuncia que en cas de considerar-ho necessari registrarien un prec 
sol·licitant aquests criteris. 
 
Jesús Sánchez, representant de les AFA dels centres públics, demana a Districte que 
traslladi que cal actuar urgentment respecte d’aquest tema i demana convidar algun tècnic 
referent de la posada en marxa d’aquest pla per donar informació més detallada. 
 
 
S’adjunta document. 
 
 

3. Canvi de nom de l’Escola Sagrada Família  

L’Escola Sagrada Família ha seguit el procediment regulat per a plantejar el seu canvi de 
nom i ha donat trasllat de la proposta de canvi mitjançant el document que s’adjunta, en 
el que es detallen els motius per  demanar el canvi de nom i el procediment seguit.  

En síntesi plantegen el canvi de nom per les constants confusions que es produeixen amb 
escoles concertades que es diuen Sagrada Família d’altres barris de la ciutat. L’objectiu 
perseguit és fer una modificació que elimini dubtes a l’hora de fer gestions com la 
preinscripció, assignacions, participació en projectes, etc; sense perdre l’essència de 
l’escola, que és més que centenària, i a la que no hi volen renunciar.  

Han fet una consulta participativa dirigida a tota la comunitat educativa en la que recullen 
180 respostes essent un 80% favorables al canvi, un 14,4 disconformes amb el canvi i un 
5,6% de persones que es mostren indiferents. 
 
Trasllada la proposta, es ratifica per unanimitat. 
 
S’adjunta document 
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4. Presentació d’entitats del districte vinculades a l’àmbit educatiu  
 

a. Presentació del Programes “Espai C, Espais de Creació artística a les escoles de 
Primària” i “En Residències” a càrrec de Sergi Diaz, Director d'Extensió Cultural de 
l’ICUB 

 

Sergi Díaz, comparteix una àmplia explicació sobre aquest projecte i respon a les preguntes 
que se li fan. 

 

S’adjunta el document  

 

b. Presentació de l’Arxiu històric municipal de districte, recurs educatiu.  

 

Edgar Martínez, director de l’Arxiu municipal de Gràcia comparteix un vídeo amb 
informació sobre els recursos de caire educatiu existents, oferint-se a donar més 
informació a qui la necessiti. 

 

 S’adjunta el document compartit. 

 

c. Guarnim les escoles, projecte participatiu a les escoles.  
 
Marta Soteras, de l’entitat Guarnim, comparteix els objectius principals del projecte 
Guarnim que fa anys posen a disposició de les escoles i en el que també ofereixen un espai 
de participació per a les famílies. 
 
Resumidament acompanya els alumnes a conèixer el fet més singular de la Festa Major de 
la Vila de Gràcia com és el guarnit, agrupant escoles del barri i posant en el centre el 
respecte al guarnit des de la co-creació, amb una mirada educativa i comunitària i 
finalitzant amb una festa conjunta dels grups classe. 
 
Ja ha participat en diverses ocasions a aquest consell ja que, tot i ser un projecte molt ben 
valorat per les escoles que ja el coneixen, resulta complicat arribar a les escoles.  
 
El conseller demana i ofereix la màxima col·laboració al respecte. 
 
S’adjunta enllaç on trobar informació detallada https://guarnim.cat/festa-guarnim 

 
4. Punts inclosos a proposta de la Coordinadora d’AFA  

 
a. Manteniment d’infraestructures i béns immobles  

 

Aquesta és una competència del CEB a qui es donarà trasllat d’aquest punt. 

 

b. Criteris en l’establiment d’adscripcions entre centres educatius  

 

Lourdes Martin informa que es van fer diverses reunions amb les famílies afectades, si bé 
la normativa de la Generalitat és ja de fa uns anys i està penjada en la web del CEB. 

https://guarnim.cat/festa-guarnim
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c. Valoració de les preinscripcions en les matrícules  

 

S’aportarà la informació oportuna. 
 

d. Organització interna dels consells educatius: 
 
Detectades algunes disfuncions, la Núria Martínez (DSPiT) es compromet a fer el que 
correspongui per resoldre-les definitivament.  
 
 
6. Procés electoral del CEMD i del CEMB  

Es va obrir un període per a la presentació de candidatures no cobertes en la plataforma 
Decidim. En breu es convocarà un CEMD extraordinari per tal de tancar el procediment de 
renovació de les eleccions. 

Tancades les eleccions de CEMD, es donarà trasllat dels resultats al CEMB per a la seva 
configuració. 

7. Precs i preguntes  
 

 

S’aixeca la sessió a les 18:45h 


